
ROMÂNIA 
JUDEŢUL BOTOŞANI 

MUNICIPIUL BOTOŞANI 
CONSILIUL LOCAL 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Botoşani din data de 31 iulie 2024 

 
 Prin dispoziția nr. 678 din 23.07.2024, completată prin dispoziția nr. 698 din 
26.07.2024, Primarul Municipiului Botoşani a convocat Consiliul Local în şedinţă ordinară 
pentru data de 31 iulie 2024, ora 11.00, în sala de ședințe „Mihai Eminescu” a Primăriei 
municipiului Botoșani.    
 
 Dispoziţiile nr. 678 din 23.07.2024 și 698 din 26.07.2024 sunt anexate la dosarul 
şedinţei. 
                         
 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 
„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 
 
 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 
consilierilor. 
 
 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 
lucrărilor şedinţei. 
 
 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  
2. Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului Local din data de 19.07.2024  
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al Municipiului 

Botoșani și a bugetului creditelor interne al Municipiului Botoșani la data de 30 iunie 
2024 

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Botoşani si a 
bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe 
anul 2024 – 31 iulie 2024 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor locale ale energiei termice produse şi 
livrate de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoşani  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării celui de-al treilea an de 
management din mandatul 2021–2025 al domnului Marius Petru Rogojinschi la 
conducerea Teatrului pentru Copii și Tineret „Vasilache“ Botoşani  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării celui de-al doilea  an de 
management din mandatul  2022–2026 al domnului Mirel Manea la conducerea  
Filarmonicii  „George Enescu“ Botoşani  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și 
Regulamentului de Organizare și Funcționare ale  Teatrului pentru Copii și Tineret 
„Vasilache“ Botoşani  
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9. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune – iulie 
2024 

10. Proiect de hotărâre privind exercitarea dreptului de preemțiune pentru cumpărarea 
imobilului situat în Municipiul Botoșani, Piața 1 Decembrie nr. 1 (fost nr. 19), et.1, ap. 
1 

11. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin încredințare directă a unui teren 
aparținând domeniului privat al Municipiului Botoșani în suprafață de 300,00 m.p. 
situat în str. Grigore Vieru nr. 10 

12. Proiect de hotărâre privind declararea de uz şi interes public local a unui obiectiv de 
investiții 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii unor contracte de închiriere pentru 
spațiile proprietate publică a Municipiului Botoșani, încheiate cu SC All Perfect 
Consulting SRL 

14. Proiect de hotărâre privind darea în administrare Direcţiei Servicii Publice Botoşani a 
unor bunuri aparţinând domeniului public al Municipiul Botoşani 

15. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local pentru efectuarea operaṭiunilor 
de dezmembrare a unui imobil proprietate privată a Municipiului Botoṣani situat în 
Botoșani, Aleea Unirii nr. 14 

16. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat reprezentanților în Adunarea 
Generală a Asociaților S.C. Locativa S.A. Botoșani 

17. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 197/26.06.2024 privind aprobarea 
prețurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL–iunie 2024 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuințe ANL – iulie 
2024 

19. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al Municipiului Botoșani la 
dispoziția Comisiei Locale de Fond Funciar a unei suprafețe de teren în vederea 
punerii în posesie și reconstituirea dreptului de proprietate a unei persoane îndreptățită 
– iulie 2024 

20. Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a unui obiectiv 
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea mandatării unui angajat al S.C. Locativa S.A. 

Botoșani pentru încheierea contractelor de vânzare-cumpărare ale locuinţelor ANL în 
formă autentică, cât şi a actelor adiţionale la contractele de vânzare-cumpărare 
încheiate 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – 
Strada Doboșari nr. 25F, CF/NC 60581“ în vederea realizării obiectivului  „construire 
locuință P+M și împrejmuire teren” 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației  „Plan Urbanistic de Detaliu – str. 
Șoseaua Iașului FN, CF/NC 69786” în vederea realizării obiectivului „construire lăcaș 
de cult, anexe și împrejmuire” 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – 
Strada Calea Națională nr. 114B, CF/NC 70442“ în vederea realizării obiectivului 
„construire locuință P, foișor, anexă gospodărească, împrejmuire teren, racord utilități” 
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – 
Strada Doboșari nr. 118B, CF/NC 63225“ în vederea realizării obiectivului  
„construire locuință P+1E și foișor” 

26. Prezentare Raport urmare Dispoziției nr. 202 din 29.02.2024 
27. Prezentarea indicatorilor financiari, indicatorii cheie de performanță nefinanciari 

orientați către servicii publice și indicatorii de performanță nefinanciari de guvernanță 
corporativă, realizați pe anul 2023 de către SC Eltrans SA Botoșani 

28. Prezentarea indicatorilor financiari, indicatorii cheie de performanță nefinanciari 
orientați către servicii publice și indicatorii de performanță nefinanciari de guvernanță 
corporativă, realizați pe trimestrul II al anului 2024 de către SC Eltrans SA Botoșani 

29. Prezentarea indicatorilor financiari stabiliți prin contractul de mandat al directorilor și 
a indicatorilor aprobați prin BVC aferent anului 2024 (anexa 1, 2) realizați de către 
S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani la data de 30.06.2024. 
 
Completarea ordinii de zi este următoarea: 
C1. Proiect de hotărâre privind inițierea demersurilor în vederea vânzării către chiriaș a 

unei locuințe proprietate a Municipiului Botoșani și administrată de S.C. Locativa S.A. 
C2. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 67/28.02.2024  completată prin 

H.C.L. nr. 93/13.03.2024 privind stabilirea  salariilor de bază aferente funcțiilor din cadrul 
familiei ocupaționale „Administrație” utilizate în cadrul aparatului de specialitate al 
primarului municipiului Botoșani și serviciilor publice din subordinea Consiliului Local al 
Municipiului Botoșani 

C3. Raportul Administratorului special al S.C. „TERMICA” S.A. Botoșani pentru 
perioada 1 aprilie – 30 aprilie 2024 

C4. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari aferenți 
contractelor de mandat (membrii Consiliului de administrație și Directori executivi) la data de 
30.06.2024 pentru S.C. URBAN SERV S.A. Botoșani. 

 
Şedinţa este legal constituită. 
 
La lucrările ședinței participă 20 de consilieri în funcție, lipsind doamnele consilier 

Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnul consilier Cătălin 
Mugurel Flutur.  

Notă: Domnul consilier Marian Murariu se alătură şedinţei la punctul 4 al ordinii de 
zi.  

 
 Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – mai întâi vreau să vă rog să 

supunem la vot învoirea colegilor: domnul Flutur, doamna Macovei, domnișoara Curelariu, 
domnul Marian Murariu, știți ceva? Domnul Miluță va fi pe whatsapp cu domnul Rogojinschi. 
Deci, încă o dată, domnul Flutur, doamna Macovei, doamna Curelariu și domnul Marian 
Murariu. 

Fiind supuse la vot cererile de învoire, acestea au fost aprobate cu 19 voturi pentru. 
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Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – rog acum comisiile să îmi 
comunicați dacă au fost acordate avizele. Comisia nr. 1?  

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – da, au fost acordate toate avizele.  
 
Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – comisia nr. 2? Au fost acordate 

avizele. Comisia 3? 
 
Domnul consilier Andrei Amos – au fost emise. 
 
Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – comisia nr. 4? 
 
Doamna consilier Dana Bețenchi – au fost emise avizele. 
 
Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – comisia nr. 5? 
 
Domnul consilier Marius Buliga – au fost emise. 

 
Fiind supusă la vot ordinea de zi, cu retragerea punctului nr. 17, împreună cu 

completarea aferentă, aceasta este aprobată cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți 
(19). 

 
Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 

punctul 1 al ordinii de zi. 
 
Domnul consilier Andrei Amos – am o rugăminte, în primul rând în atenția 

Compartimentului transporturi din cadrul Direcției Edilitare, de a analiza posibilitatea 
înființării unei rute de maxi-taxi pe traseul Eternității – Drumul Tătarilor, deoarece există 
mulți cetățeni în vârstă care locuiesc pe aceste străzi și nu au cum ajunge în oraș, nu își permit 
să cheltuie zilnic bani cu taxiul și nu au posibilitatea de a ajunge să își facă cumpărăturile. De 
asemenea, ar deservi și cetățenii care locuiesc pe străzile Cireșoaia, Sălciilor, Drumul 
Tătarilor – am spus, și Gheorghe Hasnaș.  

Cred că nu este o problemă atât de mare pentru operatorul care se ocupă cu transportul 
cetățenilor să devieze ruta, cumva, de pe Tudor Vladimirescu, și să meargă spre Eternității, și 
apoi Drumul Tătarilor până la transformator. Acolo există posibilitatea de a întoarce și cred că 
ar fi benefic pentru cetățenii municipiului.  

 
Domnul consilier Marcel Gheorghiță – pe scurt, vreau să adresez câteva întrebări 

domnului Primar. Acum aproximativ un an am ridicat problema spațiului pentru animale de 
companie din Parcul Mihai Eminescu, atunci discutasem cu câțiva posesori de animale și 
solicitau un bec din zona din spate a spațiului, nu se vedea, era întuneric complet, și o cișmea 
de apă, un robinet de unde să dea animalelor apă.  

Ne puteți spune când se va face? S-a făcut? Anul trecut ați spus că este o idee bună și 
vă veți ocupa de problema asta.  
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A doua problemă, de fapt, nu e o problemă, e o întrebare, văd că pe Ocolitor Pacea, pe 
variantă se lucrează într-un ritm destul de bun, într-un ritm susținut la refacerea trotuarelor. 
Ne poate avansa domnul Primar un termen de finalizare și a părții carosabile? Pentru că e un 
disconfort destul de mare, se circulă în anumite perioade doar pe o singură bandă, traficul e 
destul de intens și calea de rulare, șoseaua este extrem de ciuruită.  

Venind acum spre consiliu, am văzut frumusețea arhitecturală a Teatrului. Ne puteți 
da un termen, când ne invitați la deschidere, la inaugurare? Așteptăm cu nerăbdare, și noi, și 
ceilalți cetățeni. Arată foarte bine, vrem să vedem și finalul. 

 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – interpelarea mea este punctuală, despre 

Parcul Mihai Eminescu. În mandatul acesta, în mandatul celălalt am făcut numeroase 
interpelări pentru a fi reparată aleea care intră dinspre Piața Viilor și coboară spre Liceul 
Antipa, toată acea aleea spre Liceul Antipa, care este toată crăpată, ciuruită, sărită, are sărite 
bucăți din asfalt. V-am tot solicitat să o reparăm, ori cu asfalt colorat, ori cu asfalt negru, ori 
cu ce doriți, numai să punem ceva acolo, să o reparăm. 

Și dacă suntem la Parcul Mihai Eminescu și am văzut că într-o noapte se poate asfalta 
jumătate de oraș, în jurul fântânii arteziene sunt foarte multe pavele care au crăpat și au sărit 
acolo și, fiind o aleea pietonală foarte intens circulată, cu foarte mulți copii, trotinete, biciclete 
mici, cărucioare, poate s-ar putea repara, pentru că am văzut că în alte porțiuni de oraș s-au 
putut scoate pavelele crăpate și înlocui cu altele bune. Și aici, la fel, în parc, ar putea fi făcut 
acest lucru pentru confortul cetățenilor. 

 
Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – voi răspunde interpelărilor dumneavoastră 

în ordinea în care au fost formulate. Îi rog pe colegii de la Compartimentul Transporturi, îl 
văd aici pe domnul director Bețenchi, prezent în sală, să analizeze ceea ce a transmis domnul 
consilier Andrei Amos cu prelungirea traseului, pe Drumul Tătarilor.  

Și, de asemenea, dacă tot suntem la probleme care țin de Direcția Edilitare, vă rog să 
rezolvați problema, așa cum am spus, cu  spațiul acesta pentru animale, nu cred că e atât de 
complicat să punem un bec și să adaptăm cișmeaua de acolo pentru cei care au solicitat acest 
lucru. 

Ocolitorul Pacea, într-adevăr, este într-un stadiu avansat cu partea de trotuare, după ce 
finalizăm trotuarele, pentru că acestea sunt etapele tehnice pe care le abordează constructorul, 
vom aduce, vom nivela carosabilul, îl vom îndrepta cu binder, și apoi asfaltarea durează o zi, 
două. Deci ne apropiem de finalizare, nu aș vrea să avansez eu un termen, pentru că în această 
perioadă și constructorul a avut parte de unele sincope din cauza vremii, din cauza 
concediilor, și nu a fost ritmul foarte susținut. Dar suntem prezenți în șantier, vă pot spune că 
am vizitat chiar astăzi dimineață lucrările de acolo și erau mulți muncitori care se ocupau de 
această investiție, care este în atenția noastră și nu vrem să creăm un disconfort cu prelungirea 
acestui șantier.  

De asemenea, pentru Teatrul Mihai Eminescu suntem pe final cu lucrările, suntem la 
sala de spectacole, la detalii, ornamente, și așa mai departe, nu aș vrea nici de această dată să 
avansez un termen, pentru că nu am avut o discuție cu constructorul în ultima perioadă, dar, 
după ce voi avea, dacă își asumă un termen, o să-l comunic. Suntem în interiorul termenului 
contractual, asta vă pot garanta. 

În ceea ce privește Parcul Mihai Eminescu, colegii au pregătit documentația, le 
mulțumesc pentru efortul depus, o perioadă mai grea în această vară cu documentații pe care 
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le facem la foc automat, să spunem, pentru noul POR, unde vom accesa fonduri europene, iar 
atenția noastră este îndreptată și către Parcul Mihai Eminescu, care va avea un proiect dedicat 
pentru reabilitarea celui mai important parc din municipiul Botoșani.  

Dar, până atunci, dacă este cazul, de asemenea, îl rog pe domnul Bețenchi să analizeze 
dacă trebuie să intervenim de urgență, până când depunem proiectul și intervenim cu lucrări 
de anvergură în Parcul Mihai Eminescu să asigurăm cele mai bune condiții și în ceea ce 
privește aleea la care a făcut referire domnul consilier, cât și pavelele din jurul fântânii 
arteziene.  

 
Procesul verbal de la punctul 2 al ordinii de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

a consilierilor prezenți (19), precum și pe bază de semnături. 
 
Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției 

bugetului local al Municipiului Botoșani și a bugetului creditelor interne al Municipiului 
Botoșani la data de 30 iunie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și 
nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 2 
abțineri (domnii consilieri Andrei Amos și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Notă: Se alătură lucrărilor ședinței domnul consilier Marian Murariu. 
 
Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

local al municipiului Botoşani și a bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral sau 
parțial din venituri proprii pe anul 2024 – 31 iulie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot împreună cu amendamentul 
inițiatorului, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 3 abțineri (domnii consilieri Andrei 
Amos, Marian Murariu și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor 

locale ale energiei termice produse şi livrate de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoşani – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este aprobat cu 18 voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Marcel 
Gheorghiță) – nu participă la vot domnul consilier Călin George Bosovici. 

 
Punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului 

evaluării celui de-al treilea an de management din mandatul 2021–2025 al domnului Marius 
Petru Rogojinschi la conducerea Teatrului pentru Copii și Tineret „Vasilache“ Botoşani – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 
fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 16 voturi pentru și 3 abțineri (domnii consilieri 
Andrei Amos, Marian Murariu și Eugen Cristian Țurcanu) – nu participă la vot domnul 
consilier Marius Petru Rogojinschi. 
 

Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului 
evaluării celui de-al doilea an de management din mandatul 2022–2026 al domnului Mirel 
Manea la conducerea Filarmonicii „George Enescu“ Botoşani – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
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este aprobat cu 18 voturi pentru și 2 abțineri (domnii consilieri Marian Murariu și Eugen 
Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, 

Statului de funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Teatrului pentru Copii 
și Tineret „Vasilache“ Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 
și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 16 voturi pentru, 1 
vot împotrivă (doamna consilier Silvia Carmen Diaconu) și 2 abțineri (domnii consilieri 
Marian Murariu și Eugen Cristian Țurcanu) – nu participă la vot domnul consilier Marius 
Petru Rogojinschi. 

 
Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de concesiune – iulie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 
nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 19 voturi pentru 
și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind exercitarea dreptului de 

preemțiune pentru cumpărarea imobilului situat în Municipiul Botoșani, Piața 1 Decembrie 
nr. 1 (fost nr. 19), et. 1, ap. 1 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și 
nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 18 voturi pentru și 2 
abțineri (domnii consilieri Andrei Amos și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind concesionarea prin 
încredințare directă a unui teren aparținând domeniului privat al Municipiului Botoșani în 
suprafață de 300,00 m.p. situat în str. Grigore Vieru nr. 10 – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 
 
 Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – avem nevoie de propuneri pentru 
cuantum. 
 
 Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – cât a fost până acum? 
 
 Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – a fost și 90%, și 75%. În principiu 
90%, cam asta a fost pentru locuințe. Vă rog propuneri, stimați colegi. 
 Deci propunerea este de 90% reducere, reducerea redevenței în cuantum de 90%. Vă 
propun să votăm reducerea, după care proiectul în ansamblu. 
 
 Fiind supusă la vot propunerea de reducere a redevenței cu 90%, aceasta a fost 
aprobată cu 18 voturi pentru și 2 abțineri (domnii consilieri Marcel Gheorghiță și Eugen 
Cristian Țurcanu). 
 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre în ansamblu, acesta este aprobat cu 17 voturi 
pentru și 3 abțineri (domnii consilieri Andrei Amos, Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian 
Țurcanu). 
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Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea de uz şi 
interes public local a unui obiectiv de investiții – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
19 voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
 Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
unor contracte de închiriere pentru spațiile proprietate publică a Municipiului Botoșani, 
încheiate cu SC All Perfect Consulting SRL – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 17 voturi 
pentru și 3 abțineri (domnii consilieri Andrei Amos, Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian 
Țurcanu). 

 
Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind darea în administrare 

Direcţiei Servicii Publice Botoşani a unor bunuri aparţinând domeniului public al Municipiul 
Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – intervenția mea nu este atât despre 

predarea acestor bunuri către DSP, ci cum arată aceste bunuri. Ele sunt făcute recent, s-a tăiat 
panglica acum câteva luni. Ideea este că sunt mare parte deteriorate, și știu că sunt în garanței. 
Dacă tot sunt în garanție, notificați constructorul să vină să le repare, băncile alea, atâtea 
discuții cu acele bănci așa-zise smart, care sunt tot rupte, nefuncționale, coșuri de gunoi 
sparte, mobilierul urban deteriorat, arbori uscați.  

Și în Adamiu, că am votat adineauri, și aici, în Aleea Nucului, la Liceul Pedagogic, 
într-o oarecare măsură, dar în Adamiu și în Nucului sunt praf astea, zona aia, pe-acolo. 
Toaletele alea stau închise tot timpul și încuiate, nu sunt funcționale. Doar am făcut, de dragul 
de a face, ceva pompos, care sună bine, dar nu sunt utile, nu sunt practice o parte din dotările 
de acolo. Repet, încă o dată, fiind în garanție, reparați-le în garanție, pentru că după ce trec în 
administrarea noastră și trebuie să le facem noi mentenanță, oricum finalul este previzibil. 

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 3 

abțineri (domnii consilieri Andrei Amos, Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian Țurcanu). 
 
Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 

Local pentru efectuarea operaṭiunilor de dezmembrare a unui imobil proprietate privată a 
Municipiului Botoṣani situat în Botoșani, Aleea Unirii nr. 14 – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu 18 voturi pentru și 2 abțineri (domnii consilieri Maricel Corneliu Maxim și 
Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

reprezentanților în Adunarea Generală a Asociaților S.C. Locativa S.A. Botoșani – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 3 abțineri (domnii consilieri Cătălin Boboc, 
Marian Murariu și Eugen Cristian Țurcanu). 
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Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 
197/26.06.2024 privind aprobarea prețurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL–iunie 2024 – 
retras. 

 
Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de 

vânzare pentru locuințe ANL – iulie 2024– este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 
1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 19 voturi 
pentru și 1 abținere (domnul consilier Marian Murariu). 

 
Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

privat al Municipiului Botoșani la dispoziția Comisiei Locale de Fond Funciar a unei 
suprafețe de teren în vederea punerii în posesie și reconstituirea dreptului de proprietate a 
unei persoane îndreptățită – iulie 2024 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 
1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 17 voturi 
pentru și 3 abțineri (domnii consilieri Marcel Gheorghiță, Marian Murariu și Eugen Cristian 
Țurcanu). 

 
Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea de uz și 

interes public local a unui obiectiv – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 
3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 19 voturi pentru și 1 
abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea mandatării 

unui angajat al S.C. Locativa S.A. Botoșani pentru încheierea contractelor de vânzare-
cumpărare ale locuinţelor ANL în formă autentică, cât şi a actelor adiţionale la contractele 
de vânzare-cumpărare încheiate – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 
și nr. 5. 

 
Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – aici vom avea vot secret, și vă 

propun să faceți propuneri, să se tipărească buletinele, și să votăm la final. Poftim? Nu va 
vota. Vă rog propuneri pentru acest proiect, un angajat de la Locativa, cine cunoaște de acolo, 
eu nu pot să vă propun.  

 
Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – domnul Cezar Nicuță. 
 
Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – propunerea domnului Buhăianu este 

domnul Cezar Nicuță. Mai este vreo propunere? Domnul Amos? Doamna Achiței Carmen 
este propunerea domnului Amos. Alte propuneri nu sunt. Vă rog să votați acum ca acest 
proiect să se voteze la final. 

 
Fiind supusă la vot propunerea de discutare a proiectului de hotărâre la finalul ședinței, 

aceasta a fost aprobată cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (20). 
 
Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – proiectul va fi votat la final, după 

completare. Rog Aparatul de specialitate să redacteze buletinele de vot. 
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Punctul 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 
„Plan Urbanistic de Detaliu – Strada Doboșari nr. 25F, CF/NC 60581“ în vederea realizării 
obiectivului „construire locuință P+M și împrejmuire teren” – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (20). 

 
Punctul 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației  

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. Șoseaua Iașului FN, CF/NC 69786” în vederea realizării 
obiectivului „construire lăcaș de cult, anexe și împrejmuire” – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (20). 

 
Punctul 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Strada Calea Națională nr. 114B, CF/NC 70442“ în vederea 
realizării obiectivului „construire locuință P, foișor, anexă gospodărească, împrejmuire 
teren, racord utilități” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu 
prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (20). 

 
Punctul 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Strada Doboșari nr. 118B, CF/NC 63225“ în vederea 
realizării obiectivului „construire locuință P+1E și foișor” – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (20). 

 
Punctul 26 de pe ordinea de zi – Prezentare Raport urmare Dispoziției nr. 202 din 

29.02.2024 – a fost adus în atenția consilierilor locali. 
 
Punctul 27 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor financiari, indicatorii 

cheie de performanță nefinanciari orientați către servicii publice și indicatorii de 
performanță nefinanciari de guvernanță corporativă, realizați pe anul 2023 de către SC 
Eltrans SA Botoșani – au fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 
Punctul 28 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor financiari, indicatorii 

cheie de performanță nefinanciari orientați către servicii publice și indicatorii de 
performanță nefinanciari de guvernanță corporativă, realizați pe trimestrul II al anului 2024 
de către SC Eltrans SA Botoșani – au fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 
Punctul 29 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor financiari stabiliți prin 

contractul de mandat al directorilor și a indicatorilor aprobați prin BVC aferent anului 2024 
(anexa 1, 2) realizați de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani la data de 30.06.2024 –
au fost aduși în atenția consilierilor locali. 
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Punctul 1 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind inițierea 
demersurilor în vederea vânzării către chiriaș a unei locuințe proprietate a Municipiului 
Botoșani și administrată de S.C. Locativa S.A. – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
19 voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță). 

 
Punctul 2 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea 

H.C.L. nr. 67/28.02.2024 completată prin H.C.L. nr. 93/13.03.2024 privind stabilirea  
salariilor de bază aferente funcțiilor din cadrul familiei ocupaționale „Administrație” 
utilizate în cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Botoșani și serviciilor 
publice din subordinea Consiliului Local al Municipiului Botoșani – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, este 
aprobat cu 19 voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 3 de pe completarea ordinii de zi – Raportul Administratorului special al S.C. 

„TERMICA” S.A. Botoșani pentru perioada 1 aprilie – 30 aprilie 2024 – a fost adus în atenția 
consilierilor locali. 

 
Punctul 4 de pe completarea ordinii de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță 

financiari și nefinanciari aferenți contractelor de mandat (membrii Consiliului de 
administrație și Directori executivi) la data de 30.06.2024 pentru S.C. URBAN SERV S.A. 
Botoșani – au fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 
Se revine la discuția punctului 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea mandatării unui angajat al S.C. Locativa S.A. Botoșani pentru încheierea 
contractelor de vânzare-cumpărare ale locuinţelor ANL în formă autentică, cât şi a actelor 
adiţionale la contractele de vânzare-cumpărare încheiate. 

 
Se începe procedura de vot secret. După finalizarea procedurii, se anunță rezultatele.  
 
Domnul președinte de ședință Cătălin Boboc – dragi colegi, nu s-a întrunit numărul 

de voturi minim necesar. Ca urmare, proiectul a picat, va fi supus dezbaterii într-o ședință 
ulterioară. 

 
Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, domnul 

preşedinte de şedinţă – consilier Cătălin Boboc – declară lucrările şedinţei închise.  
 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,            SECRETAR GENERAL, 
Consilier,                                   Oana Gina Chițanu              

       Cătălin Boboc      
 

 
Redactat și dactilografiat,  

Alina Ecaterina Manolache 


